

TABLE OF CONTENTS

目 录

从融资结构的角度看房地产企业的财务风险

**Financial Risk of Real Estate Enterprises from the Perspective
of Financing Structure**

郭君宜..... 441

城市营商环境评价研究现状及思考

**Current Research and Consideration of Urban Business
Environment Evaluation**

周琪..... 447

基于电力视角的上海城市发展评价体系研究

**Study of Shanghai Urban Development Evaluation System
Based on the Electric Power Perspective**

瞿海妮, 屈志坚..... 452

A 电网企业单仓库补库模型应用及运行评价研究

**Research on Application and Operation Evaluation of Single Warehouse
Replenishment Model for A Grid Enterprise**

顾逸峰, 施鸣达..... 459

政府网站首席运维官胜任力模型研究

**Research on Competency Model of Chief Operation and Maintenance Officer of
Government Website**

李世颉, 闫霏..... 464

旅游共享经济中的民宿业主经营动机研究

**Online Short Term Rental Houses Platform Hosts Operational Motivation
in the Tourism Sharing Economy**

陈丽英, 瞿嘉毅, 何勋..... 471

职业化转型背景下高校职员岗位体系建设

**Construction of College Staff Post System under the Background of
Professional Transformation**

潘星晨..... 490

基于切比雪夫多项式拟合函数的新冠疫情新增数据分析

**Analysis of New Coronary Epidemic Data Based on Chebyshev Polynomial
Fitting Function**

魏景琪, 石悦琳, 周雨薇, 阎虎勤..... 496

中国与“一带一路”沿线国家贸易网络特征分析

**Analysis on the Characteristics of Trade Network between China
and Other Countries along “The Belt and Road”**

张欣旸, 征嘉杰.....505

中成药企业业绩影响因素研究

**Research on the Factors Influencing the Performance of Chinese
Patent Medicine Enterprises**

潘张璇, 田雪, 阎虎勤.....512

电网企业供应商画像的设计与应用研究

**Research on the Design and Application of Supplier Portraits in
Power Grid Enterprises**

孙文和.....522